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ZÁPIS 
      z veřejného zasedání zastupitelstva města Zásmuky 

     konaného dne 14. března 2022 
    od 18 hodin v zasedací místnosti v budově zdravotního střediska v Zásmukách 

 
Č. j.: 1/2022 ZM 
 
Procedurální záležitosti 
Zasedání zastupitelstva města Zásmuky bylo zahájeno v 18:00 hodin starostkou města paní 
PhDr. Martou Vaňkovou, MBA, za přítomnosti 13 členů Zastupitelstva města Zásmuky.  
Paní starostka města zahájila jednání konstatováním, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se 
konalo v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích. Informace o konání ZM byla na úřední desce 
Městského úřadu Zásmuky zveřejněna od 4. března 2022, a tím byla dodržena zákonná doba 
zveřejnění. Současně byla zveřejněna na webových stránkách města www.zasmuky.cz. Dále paní 
starostka konstatovala, že je přítomno 13 členů ZM, zastupitelstvo je usnášeníschopné. Z MěÚ se 
zúčastnili paní Ing. Iveta Kabátová, pan Petr Špitálník a slečna Nikola Vachlová. V zasedací místnosti 
byli přítomni 2 občané. 
 
Před schválením programu jednání navrhla paní starostka rozšíření programu o bod č. 7. Dodatek č. 1 
ke Kupní smlouvě – Dopravní automobil JSDHO Zásmuky. Následujícím bodům se číslování posune. 
 
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozšíření programu o bod č. 7. Dodatek č. 1 ke Kupní 
smlouvě – Dopravní automobil JSDHO Zásmuky. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
 
Návrh programu: 
1. Procedurální záležitosti, 
2. Inventarizace majetku města k 31. 12. 2021, 
3. Rozpočtová opatření č. 12/2021, 13/2021 a 1/2022, 
4. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Zásmuky na rok 2023 – 2024, 
5. TJ Sokol Zásmuky – dotace z rozpočtu města – veřejnoprávní smlouva, 
6. Jednotka sboru dobrovolných hasičů Zásmuky – zřizovací listina, 
7. Dodatek č. 1 ke Kupní smlouvě – Dopravní automobil JSDHO Zásmuky, 
8. Návrh na předčasné splacení úvěru ČSOB, 
9. Smlouva o dílo – Doubravčany, zajištění stability svahu, 
10. Stanovení počtu členů Zastupitelstva města Zásmuky na volební období 2022 – 2026, 
11. Zrušení platnosti Směrnice města Zásmuky č. 1/2015 pro samovýrobu dřeva v areálu Bažantnice, 
12. Kontrolní výbor – zpráva o činnosti, 
13. Finanční výbor  - zpráva o činnosti, 
14. Diskuze, 
15. Závěr.  

 
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje navržený program jednání. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
 
Ověření minulého zápisu 
O potvrzení správnosti zápisu z jednání ZM dne 14. 12. 2021 požádala paní starostka přítomné 
ověřovatele paní JUDr. Jindřišku Václavů a pana Mgr. Josefa Krombholze. Přítomní ověřovatelé 
potvrdili správnost minulého zápisu.  
 
Návrh na ověřovatele dnešního zápisu 
K ověřování dnešního zápisu navrhla starostka města paní Kateřinu Trmalovou a pana Ing. Lukáše 
Bernarda. 
 
Usnesení: Zastupitelstvo města volí ověřovatele zápisu jednání paní Kateřinu Trmalovou. 
Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 1 - usnesení bylo přijato. 
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Usnesení: Zastupitelstvo města volí ověřovatele zápisu jednání pana Ing. Lukáše Bernarda. 
Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 1 - usnesení bylo přijato. 
 
Ustanovení zapisovatele dnešního jednání. 
Návrh zapisovatele – slečna Nikola Vachlová 
 
Usnesení: Zastupitelstvo města ustanovuje zapisovatelku slečnu Nikolu Vachlovou. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
2. Inventarizace majetku města k 31. 12. 2021, 
Paní starostka podala informaci o provedené inventarizaci majetku města Zásmuky za rok 2021. 
Veškerá fyzická a dokladová inventarizace byla provedena ke dni 31. 12. 2021. Na webových 
stránkách města v pokladech pro zastupitelstvo byl předložen inventurní soupis majetku a závazků se 
stavy na jednotlivých účtech k 31. 12. 2021 včetně soupisu majetku s návrhem k vyřazení a fyzické 
likvidaci. 
Veškeré seznamy byly připravené k nahlédnutí na městském úřadě v účtárně každý pracovní den. 
Připomínky nebo dotazy vzneseny nebyly. 
 
Usnesení: Zastupitelstvo města 
a) schvaluje Inventarizační zprávu o provedené inventarizaci majetku a závazků města za rok 
2021, 
b) schvaluje vyřazení nepotřebného majetku z majetkové evidence města, dle předloženého 
návrhu a fyzickou likvidaci tohoto majetku, která bude provedena za účasti členů dílčí 
inventarizační komise jmenované pro fyzickou inventarizaci majetku a závazků města pro rok 
2021. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
3. Rozpočtová opatření č. 12/2021, 13/2021 a 1/2022, 
Podrobné rozpisy rozpočtových opatření včetně komentáře byly zaslány v podkladech pro dnešní 
jednání, z toho důvodu paní starostka uvedla jen stručné shrnutí: 
 
Rozpočtovým opatřením č. 12/2021 došlo ke změně závazných ukazatelů na straně příjmů i výdajů ve 
výši 605 370 Kč. Schváleno RM dne 15. 11. 2021, Čj. 26/2021 RM 
 
Poslední rozpočtové opatření v roce 2021 bylo pod číslem 13/2021 a týkalo se konečných úprav 
rozpočtu dle plnění. Plnění příjmů je 99,91% a plnění výdajů je 83,68. Schváleno RM dne 
 27.12 2021 Čj.30/2021 RM 
 
Rozpočtovým opatřením č. 1/2022 došlo ke změně závazných ukazatelů na straně příjmů i výdajů o 
částku 729 582,63 Kč. Podstatnou část navýšení tvoří příjem dotace na pečovatelské auto a přeplatek 
dopravní obslužnosti za rok 2021. Schváleno RM dne 7. 2. 2022, usnesením Čj. 2/2022 RM. 
 
Usnesení: ZM bere na vědomí radou města schválená rozpočtová opatření č. 12/2021, 13/2021 a 
1/2022. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
4. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Zásmuky na rok 2023 – 2024, 
a) Návrh Střednědobého výhledu  rozpočtu na rok 2023-2024 
Ve střednědobém výhledu rozpočtu roku 2023-2024 jsou plánovány tyto investiční akce: 
Výstavba vodovodu a kanalizace v Zásmukách a Sobočicích, realizace přístavby ZŠ a stavba 
Fotbalových kabin u hřiště v Bažantnici. Uvedené investiční akce se uskuteční v případě získání 
dotací. Dále je plánována realizace výstavby hřiště v Nesměni a oprava střechy na zdravotním 
středisku. 
Je plánováno s pokračováním revitalizace Bažantnice, s opravami veřejného osvětlení, s opravami 
místních komunikací a chodníků, s další etapou oprav Mariánského sloupu a pokračování v pořizování 
potřebného hasičského vybavení. 
Po dokončení stavby opěrné zdi v Doubravčanech je plánována oprava komunikace v této části 
Doubravčan. Dále je plánováno pokračování přípravy pozemků k prodeji určených na výstavbu 
rodinných domů v ulici Na Průhonech, a to vyhotovením projektu všech inženýrských sítí. V roce 2024 
by mohlo dojít k uzavírání kupních smluv na prodej pozemků a současně by probíhaly přípravné práce 
na výstavbu inženýrských sítí. 
 



3 

 

b) Návrh Střednědobého výhledu plánu na rok 2023-2024 
Ve Střednědobém výhledu rozpočtu hospodářské činnosti na období 2023-2024 jsou zahrnuty náklady 
zaměřené hlavně na každoroční opravy a udržování bytového a nebytového fondu a movitého 
majetku využívaného pro tuto činnost. Významný nárůst ve výnosech HČ se nepředpokládá.  
 
Usnesení: Zastupitelstvo města Zásmuky 
a) schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu na rok 2023 – 2024, 
b) schvaluje Střednědobý výhled plánu hospodářské činnosti na rok 2023 – 2024. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
5. TJ Sokol Zásmuky – dotace z rozpočtu města – veřejnoprávní smlouva, 
Zastupitelé na svém zasedání projednávali žádost Tělocvičné jednoty Sokol Zásmuky o poskytnutí 
neinvestiční dotace na rok 2022. 
Požadovaná částka dotace je ve výši 400.000 Kč. Dotace Sokolu poskytnutá v roce 2021 byla ve 
stejné výši, byla řádně vyúčtována a čerpání dotace bylo v souladu s uzavřenou veřejnoprávní 
smlouvu, nebylo zjištěno porušení rozpočtové kázně. Žadatel tedy splnil všechny podmínky čímž mu 
může být dotace pro rok 2022 poskytnuta. 
V případě schválení dotace je předkládán i návrh veřejnoprávní smlouvy mezi městem Zásmuky a 
Tělocvičnou jednotou Sokol Zásmuky, ve kterém je uvedeno, na jaký účel a za jakých podmínek lze 
dotaci čerpat. Po schválení a oboustranném podepsání bude Veřejnoprávní smlouva zveřejněna na 
webových stránkách města Zásmuky. 
V dotačním fondu města je pro rok 2022 vyčleněno, stejně jako v minulých letech, celkem 700 tisíc Kč. 
Schválením dotace bude nutné provést RO změnou závazných ukazatelů – přesun finančních 
prostředků mezi paragrafy – z par. 3900 (dotační fond) na par. 3419 (ostatní tělovýchovná činnost). 
 
Usnesení: Zastupitelstvo města Zásmuky 
a) schvaluje poskytnutí dotace z dotačního fondu města Zásmuky na rok 2022 Tělocvičné 
jednotě Sokol Zásmuky, Sokolská 305, 28144 Zásmuky, IČ 44678908 ve výši 400.000 Kč. V 
souvislosti s poskytnutím dotace rozhodlo provést rozpočtová 
opatření změnou závazných ukazatelů. 
b) rozhodlo o uzavření Veřejnoprávní smlouvy mezi městem Zásmuky, Komenského nám. 133, 
281 44 Zásmuky, IČ 00235954 a Tělocvičnou jednotou Sokol Zásmuky, Sokolská 305, 28144 
Zásmuky, IČ 44678908 o poskytnutí dotace z dotačního fondu města na rok 2022 ve výši 400 
tisíc Kč dle předloženého návrhu. Smlouvu podepisuje starostka města. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
6. Jednotka sboru dobrovolných hasičů Zásmuky – zřizovací listina, 
Zastupitelstvo města projednalo návrh zřizovací listiny Jednotky sboru dobrovolných hasičů obce 
Zásmuky. Stávající zřizovací listina z roku 2009 již svým charakterem neodpovídá současné 
legislativě. Na základě Zákona č. 133/1985 Sb. o požární ochraně a Zákona č. 128/2000 Sb. o obcích 
je vypracován návrh nové zřizovací listiny, která svým obsahem odpovídá stávající zřizovací listině s 
tím, že v nové listině je navíc uvedeno, že Jednotka sboru dobrovolných hasičů obce je organizační 
složkou obce. Ostatní texty jsou pouze aktualizovány.  
Nová zřizovací listina nahradí stávající zřizovací listinu ze dne 22. 6. 2009 s účinností od 15. 3. 2022. 
Rada města po projednání doporučila zastupitelstvu města ke schválení.  
 
Usnesení: Zastupitelstvo města Zásmuky schvaluje Zřizovací listinu Jednotky sboru 
dobrovolných hasičů obce Zásmuky.  
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
7. Dodatek č. 1 ke Kupní smlouvě – Dopravní automobil JSDHO Zásmuky, 
V dalším bodu byl předložen Dodatek č. 1 ke Kupní smlouvě „Pořízení nového dopravního automobilu 
pro JSDH Zásmuky“. 
Původní smlouva byla schválena Zastupitelstvem města Zásmuky 6. 10. 2021. Dodatek řeší pouze 
úpravu termínu dodání dopravního automobilu z důvodu zásahu vyšší moci. Termín dodání 
dopravního automobilu je nově stanoven do 10. 9. 2022. 
 
Usnesení: Zastupitelstvo města Zásmuky rozhodlo o uzavření Dodatku č. 1 ke Kupní smlouvě 
„Pořízení nového dopravního automobilu pro JSDH Zásmuky“ mezi městem Zásmuky, 
Komenského nám. 133, 281 44 Zásmuky, IČ 00235954 zastoupené starostkou PhDr. Martou 
Vaňkovou, MBA, a společností PROGRES SERVIS SIBŘINA, spol. s.r.o., se sídlem Masojedy 59, 
282 01 Český Brod, IČ 00549142 zastoupené jednateli panem Karlem Riegrem a panem Janem 
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Horou. Dodatek se týká změny termínu dodání vozidla. Nový termín do 10.9.2022.  Dodatek 
podepisuje starostka města. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
8. Návrh na předčasné splacení úvěru ČSOB, 
Zastupitelstvo města projednalo na svém zasedání návrh na předčasné splacení stávajícího úvěru. 
Úvěr byl sjednán v roce 2017 ve výši 15 mil. Kč. 
K datu 31. 12. 2021 bylo splaceno 5.294.117,52 Kč a zbývalo doplatit 9.705.882,48 Kč. Jednotlivá 
měsíční splátka činí 147.058,82 Kč a úvěr by měl být splacen v polovině roku 2027. Úvěr je úročen 
pohyblivou úrokovou sazbou. Během 2. poloviny roku 2021 došlo k postupnému navyšování 
měsíčních úroků, a to z cca 5.000 Kč na 26.800 Kč na konci roku. V měsíci únoru tohoto roku dosáhly 
úroky částky 34.241,83 Kč, tedy o dalších téměř 8 tis. Kč více. Při aktuální výši úrokové sazby by se 
zaplatilo na úrocích cca 400 tis. Kč za rok. Za 5 let dalšího splácení by se tedy celková částka úroků 
vyšplhala cca na 2 mil. Kč. Ze smlouvy o úvěru vyplývá, že předčasné splacení úvěru je možné 
kdykoliv a bez poplatku. 
Z těchto důvodů rada města doporučila předčasné splacení zbývající části úvěru ze současných 
finančních rezerv města. Část rezervních finančních prostředků je na spořicím účtu ČSOB a to ve výši 
cca 8 mil. Kč, další by byla čerpána z účtu u KB  ve výši cca 1,3 mil. Kč. Z části finančních prostředků 
z rozpočtu města, které jsou určeny ke splácení úvěru a nebyly by k tomuto účelu již použity, může být 
vytvořena nová finanční rezerva, která by ke konci roku 2022 mohla být ve výši 1,2 mil. Kč, tedy pokud 
by byl v měsíci dubnu úvěr splacen. 
Tento návrh byl projednán také ve finančním výboru a byl doporučen zastupitelstvu ke schválení. 
 
Dotazy:  
Pan Jakub Veselý položil otázku ohledně zůstatku finanční rezervy aktuálně po zmiňované úhradě.  
Paní Ing. Kabátová v této věci odpověděla, že zůstatek by byl zhruba kolem 200 tis. Kč na spořícím 
fondu s tím, že v rozpočtu jsou splátky plánované na celý rok, v rozpočtu zbyde tak 1,7 mil. Kč.  
 
Do diskuze se následně zapojila i Mgr. Jarmila Křápová s dotazem, zda se na další plánované výdaje 
bude brát nový úvěr.  
Paní starostka odpověděla: V případě plánovaných investičních akcí jako je např. přístavba ZŠ a 
vodovod a kanalizace, tak by se samozřejmě nový úvěr musel vzít, záleží však na získání dotace.  
 
K dotazům se dále vyjádřila paní Ing. Jana Humlová, jako předsedkyně finančního výboru, která 
doplnila, že předčasné splacení úvěru opravdu FV projednával a doporučil ke schválení. Úroková 
sazba se od listopadu loňského roku rapidně změnila. Dle střednědobého plánu není předpokládáno, 
že by se nový úvěr bral dříve jak za 1 až 2 roky.  
 
Pan Jakub Veselý položil další dotaz týkající se refinancování úvěru.  
Paní Ing. Jana Humlová odpověděla, že nyní je úvěr splácen rovnoměrně a je tak umořována stejná 
částka jistiny. Pokud bychom nyní refinancovali, tak se vracíme zpátky na začátek.  
 
Pan Marek Beneš se zeptal, čeho se projednávaný úvěr týká. Bylo mu odpovězeno, že Vlčího dolu.  
 
Usnesení: Zastupitelstvo města Zásmuky 
a) schvaluje předčasné splacení úvěru sjednaného u ČSOB s úvěrovým limitem 15 mil. Kč. 
Zbývající část úvěru bude splacena formou mimořádné splátky ve výši 9.411.764,84 Kč. 
Finanční prostředky na úhradu mimořádné splátky budou převedeny ze spořicích účtů 
vedených v ČSOB a KB. 
b) schvaluje Dodatek ke Smlouvě o úvěru č. 0989/17/5649, týkající se mimořádné splátky úvěru 
včetně příslušenství. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
9. Smlouva o dílo – Doubravčany, zajištění stability svahu, 
a) v materiálech pro jednání zastupitelstva byl předložen výsledek výběrového řízení veřejné zakázky 
na akci Doubravčany, zajištění stability svahu, které pro nás zajistila a zpracovala spol. G T consulting 
s.r.o., Poděbrady. Přiložen byl zápis o posouzení nabídek a Rozhodnutí zadavatele o výběru 
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nejvhodnější nabídky. Jako nejvhodnější byla vybrána spol. BFK service a.s., Komenského nám. 54, 
281 44 Zásmuky, cena zakázky 2,153.020 Kč bez DPH.  
 
Usnesení: 
a) Zastupitelstvo města na základě výběrového řízení veřejné zakázky – „Doubravčany, 
zajištění stability svahu“ a doporučení hodnotící komise schvaluje zhotovitele díla společnost 
BFK service a.s., Komenského nám. 54, 281 44 Zásmuky, IČ: 27155153, cena díla 2,153.020 Kč 
bez DPH. Vybraný zhotovitel splnil podmínky účasti v předmětném výběrovém řízení. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
 
b) Dále v materiálech pro jednání ZM byl předložen návrh Smlouvy o dílo mezi městem Zásmuky, 
Komenského nám. 133, 281 44 Zásmuky, IČ 00235954 zastoupené starostkou paní PhDr. Martou 
Vaňkovou, MBA, a společností BFK service a.s., Komenského nám. 54, 281 44 Zásmuky, IČ 
27155153, zastoupené předsedou představenstva Ing. Jiřím Fořtem, na akci „Doubravčany, zajištění 
stability svahu“. Předmětem této smlouvy jsou stavební práce a dodávky spočívající ve výstavbě nové 
opěrné stěny, která nahradí stávající opěrnou zeď, u které došlo k lokálnímu sesuvu ze svahu vlivem 
dešťové vody. Cena díla je ve výši 2,153.020 Kč bez DPH. Dokončení díla se předpokládá do 6 
měsíců od předání staveniště.  
 
Usnesení: 
b) Zastupitelstvo města rozhodlo o uzavření Smlouvy o dílo mezi městem Zásmuky, 
Komenského nám. 133, 281 44 Zásmuky, IČ 00235954 zastoupené starostkou paní PhDr. 
Martou Vaňkovou, MBA, a společností BFK service a.s., Komenského nám. 54, 281 44 
Zásmuky, IČ 27155153, zastoupené předsedou představenstva Ing. Jiřím Fořtem, na akci 
„Doubravčany, zajištění stability svahu“., Cena díla je ve výši 2,153.020 Kč bez DPH. Dokončení 
díla do 6 měsíců od předání staveniště. Smlouvu podepisuje starostka města. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
……………………………………………………………………………………………………………………….
10. Stanovení počtu členů Zastupitelstva města Zásmuky na volební období 2022 – 2026, 
v souvislosti s přípravou voleb do zastupitelstev obcí, které se budou konat na podzim tohoto roku, je 
nutno v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů 
(dále jen „Zákon o obcích“) stanovit počet členů Zastupitelstva města Zásmuky pro období 2022 — 
2026, a to nejpozději 85 dní přede dnem voleb do zastupitelstev v obcích.  K tomuto bodu vám bylo 
předloženo obsáhlé zdůvodnění, proto bych pouze zmínila, že ve všech minulých volebních obdobích 
byl počet členů zastupitelstva stanoven na 15. Počet členů zastupitelstva se stanoví podle počtu 
obyvatel v obci k 1. 1. roku, kdy se konají volby. V našem případě je rozmezí 7 – 15 členů. Je na 
rozhodnutí zastupitelstva jaký počet stanoví. Rada tuto záležitost projednala a doporučuje ZM 
ponechat počet členů zastupitelstva ve stejném počtu jako dosud. 
 
Usnesení: Zastupitelstvo města Zásmuky stanovuje pro volební období 2022 – 2026 složení 
zastupitelstva v počtu 15 členů. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
Paní starostka předala slovo panu Špitálníkovi, který zahájil pod č. 11.  
11. Zrušení platnosti Směrnice města Zásmuky č. 1/2015 pro samovýrobu dřeva v areálu 
Bažantnice, 
Rada města zastupitelstvu města předložila návrh na zrušení Směrnice města Zásmuky č. 1/ 2015 pro 
samovýrobu dřeva v areálu Bažantnice. Návrh na zrušení uvedené směrnice byl projednán na 
zasedání dne 17. 1. 2022, Čj. 1/2022 RM a postoupen k projednání ZM Zásmuky.  
Na základě usnesení ZM Zásmuky ze dne 14.12.2021, Č.j. 5/2021 ZM k projektu Revitalizace 
Bažantnice, ve kterém bylo schváleno provádění kácení a bezpečnostních prořezů stromů odbornou 
firmou, která následně zajistí úklid a náhradní výsadbu, je předložen návrh na zrušení směrnice č. 
1/2015 schválené ZM města Zásmuky ze dne 26. 2. 2015, čj. 2/2015 ZM. 
V této souvislosti je v návrhu i zrušení pořadníku o samotěžbě a prodeji dřeva soukromým osobám.   
 
Usnesení: Zastupitelstvo města rozhodlo o zrušení Směrnice č. 1/2015 pro samovýrobu dřeva v 
areálu Bažantnice a v této souvislosti i pořadník žadatelů o samotěžbu. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
Paní starostka poděkovala panu Špitálníkovi a předala slovo předsedkyni Kontrolního výboru paní 
Mgr. Jarmile Křápové. 
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12. Kontrolní výbor – zpráva o činnosti, 
Zprávu přednesla předsedkyně kontrolního výboru Mgr. Jarmila Křápová. Mgr. Křápová uvedla, že se 
KV sešel dne 23. 2. 2022 na městském úřadě. Předmětem kontroly byla kontrola plnění usnesení rady 
města ze dne 1. 11. - 27. 12. 2021.  Jednalo se o usnesení týkající se: Dodatku smlouvy Pražské 
integrované dopravy týkající se úpravy jízdních řádů a rozsahu změn kalkulací cen, který byl uzavřen 
23. 11. 2021, zhotovení GP ke zpřesnění hranic pozemku města Zásmuky v ul. Na Průhonech, 
Smlouva o výpůjčce Sv. Floriána, Smlouva o dílo se společností VPK Suchý, která se týkala snížení 
ceny na dílo, které bylo ovlivněno skutečným provedením vodovodu. Dále bylo kontrolováno plnění 
usnesení problematiky zvýšení kapacity mateřské školy – situace je nyní řešena, ale prozatím nebyly 
nalezeny vhodné prostory pro přesunutí školní družiny. Posledním kontrolovaným usnesením byl 
prodej automobilu značky Renault Clio, automobil byl prodán kupujícímu v měsíci leden, vozidlo bylo 
převedeno a odvezeno. 
Usnesením kontrolního výboru je, že usnesení rady města jsou plněna, v kontrolovaných usneseních 
nebyly zjištěny žádné nedostatky.  
 
Usnesení: Zastupitelstvo města Zásmuky bere na vědomí informace o činnosti Kontrolního 
výboru města Zásmuky. 
Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 1 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
Paní starostka poděkovala paní Mgr. Křápové a předala slovo předsedkyni finančního výboru Ing. 
Janě Humlové, aby přednesla zprávu o činnosti.  
13. Finanční výbor  - zpráva o činnosti, 
Předsedkyně Ing. Jana Humlová sdělila, že se FV sešel dne 28. 2. 2022, za přítomnosti všech členů 
FV, za městský úřad byla přítomna paní Hana Michálková a paní Ing. Iveta Kabátová. Předmětem 
kontroly byl účel a poskytnutí dotací neziskovým organizacím, žádalo téměř stejné složení 
neziskových organizací. Dotací bylo řádně méně než v předchozích letech, dotace byly řádně 
vyúčtované. Dále se projednala možnost doplacení úvěru a byl vznesen podnět ke schválení a 
projednání ZM. FV neshledal žádné pochybení. 
 
Usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o činnosti Finančního výboru města 
Zásmuky. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 - usnesení bylo přijato. 
………………………………………………………………………………………………………………………. 
14. Diskuze, 
Paní starostka následně otevřela diskuzi.  
 
S prvním dotazem vystoupila zastupitelka Ing. Jana Humlová a dotaz byl směřován na pana 
Špitálníka. Dotaz se týkal stromů v lese směrem ze Sobočic do Zásmuk. V současné době je zde 
mnoho popadaných dřevin, je v plánu např. jejich odstranění?  
Pan Špitálník odpověděl, že zmiňované dřeviny má ve správě Kolínská lesní společnost. Dle 
dostupných informací by mělo nějaké kácení probíhat nyní na jaře.  
 
Paní Ing. Humlová vznesla další dotaz týkající se stezky v Sobočicích. Na jaře je plánovaná jarní 
úprava zničených stromků. Jedná se zhruba o 10 ks. Je s touto výměnou plánováno v rozpočtu? Paní 
starostka odpověděla, že samozřejmě peníze jsou na to vyčleněny.  
Dále paní Ing. vznesla pochvalu za udržování zeleně.  
 
Pan Marek Beneš se dotazoval v jakém stavu, je jednání ohledně pozemků v ulici Vyšehrad, pod 
kterými vede hlavní dešťová kanalizace?  
Pan Špitálník v této věci odpověděl, že jednání bylo předáno advokátům. Dle dostupných informací 
minulý týden proběhlo vytyčení hranic pozemku do původního rozsahu. 
 
Poslední dotaz směřovala paní Ing. Humlová na pana Špitálníka. Týkal se černé skládky v obci 
Sobočice, která se nachází na konci Sobočic ve směru na Vavřinec. Jakým způsobem by se dalo dál 
postupovat?  
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Pan Špitálník požádal o zaslání mapky s přesným vyznačením černé skládky. Po zaslání mapky 
prověříme, kde se skládka nachází.  Následně by se zahájilo jednání s vlastníkem pozemku, případně 
nějaká spolupráce se SUS. Jakmile zjistím nějaké informace a zahájí se řešení, budu Vás o tom 
informovat.  
 
Dotazy z řad veřejnosti:  
Bylo by možné obnovit provoz klubu v Pečovatelské službě? Paní starostka odpověděla, že možnost 
obnovení klubu v Pečovatelské službě zjistí.  
- Dále byla podána „stížnost“ na chodník v ulici Budovatelů. Stížnost se týkala velkého množství psích 
exkrementů ve zmiňované ulici. Paní starostka dodala, že do této lokality bude přidán odpadkový koš 
se sáčky na psí exkrementy.  
 
 
15. Závěr.  
Nikdo další dotazy ani připomínky neměl, a proto paní starostka poděkovala přítomným za účast a 
zhruba v 18:45 zasedání ukončila. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé:           .…………………………                                           …......……………………… 
                                 Kateřina Trmalová                                                     Ing. Lukáš Bernard                
                                             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                    

……………………........ 
                                                                                                               PhDr. Marta Vaňková, MBA 
                                                                                                                         starostka města 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zásmuky dne 14. března 2022,  
zapsala: Nikola Vachlová. 


